
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 8. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 238
Har kulturministeren drøftet problemet med de øvrige nordiske kulturministre og er kultur
ministeren derigennem bekendt med, hvorfor Nordisk Råd ikke har prioriteret driftstilskud 
til Kunstnerhuset i Rom fremover?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Uffe Elbæk (FG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Uffe.Elbaek@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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